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《THE BEST OF ROALD DA》

内容概要

　　If Stephen King could write with murderous concision, he might have come up with "The Landlady," the story
of a boarding house with an oddly talented proprietress and a small but permanent clientele. If Clive Barker had a
sense of humor, he might have written "Pig," a brutally funny look at cooks and vegetarianism. And a more
bloodthirsty Jorge Luis Borges might have imagiuned the fanatical little gambler in "Man From the South," who
does his betting with a hammer, nails and a butcher knife.
　　But all these stories in this volume were written by Roald Dahl, whose genius for the horrific and grotesque is
unparalleled and entirely his own.This collection brings together Dahl's finest work, illustrating his genius for the
horrific and grotesque which is unparalleled.
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《THE BEST OF ROALD DA》

精彩书评

1、很好的书，一看就放不下！看了一本后迫不及待想看第二本！达尔的15本套装书是今年上半年买的
，非常爱达尔的作品，差不多都看了。特别喜欢是《查理和巧克力工厂》、《查理和大玻璃升降级》
、《长颈鹿、佩里和我》、《女巫》、《小乔治的魔药》、《了不起的狐狸爸爸》、《詹姆斯和大桃
》、《世界冠军丹尼》、《玛提尔达》等。有的看了20多遍，从书中看到一些达尔的生平趣事，也觉
得很有意思。达尔的套装书，难度不大，适合8岁以上小孩儿反复阅读，插图超好，建议购买。即便
女儿已经11岁了，最近已经不经常看达尔了，她还是会时不时翻出书来看。
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